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در دولت چه خبر؟

»یکپارچه سازی ارزی و ریالی« و »پاسخ به 
ادعاهای کذب درباره وزرا« در حیاط پاستور

سرویس سیاسی- واپسین روزهای گرم تابستان 
برای خبرنگاران با خبرهای داغ اعضای دولت همراه 
است دولتمردان طبق روال در جمع اصحاب رسانه 
حاضر شــدند و پاسخگوی سوالات متعدد و متنوع 
آن ها بودند و اخبار مهم ترین مسائل حوزه کاری خود 

را هم به اطلاع مردم رساندند. 
ایجاد سامانه یکپارچه سازی واحد ارزی 

و ریالی
»سید رضا فاطمی امین« وزیر صنعت، معدن و 
تجارت با اشــاره به مصوبه هیأت دولت گفت: در 
مورد رفع موانع تولید مصوباتی داشتیم و به موجب 
آن بانک مرکزی موظف شد سامانه یکپارچه ای برای 
تسهیلات ارزی و ریالی راه اندازی کند تا کل فرایند 

و میزان سود در آن قید شود.  
وی این موضوع را یکی از چالش های وزارت 
صمت دانســت که تولیدکنندگان نمی دانند سودها 
چطور محاســبه می شود، معترض بودند و ادامه داد: 
در حوزه اعطای تسهیلات بانکی یکپارچگی وجود 
نداشــت اما خوشبختانه مصوب شد بانک مرکزی 

یکپارچگی در حوزه اعطای تسهیلات ایجاد کند.
فاطمی امیــن تصریح کرد: این بســته مصوبه 
دیگری هم داشت که مربوط به واحدهایی است که 
سابق بر این چک برگشتی داشته و حسابشان مسدود 
می شد و در نهایت منتهی به ساقط شدن تولید می شد.

وی ادامه داد: آیین نامه ای قبلًا در دولت بود که 
شــرکت هایی که بالای صد نفر باشند شورای تامین 
استان می تواند برگشت چک را متوقف کند و امروز 
تصویب شد این سقف به بالای پنجاه نفر برسد و در 
مورد دانش بنیان ها و بنگاه هایی که ستاد تسهیل آنها 
را تایید می کند، مصوب شــد بتوانند فعالیت خود را 

ادامه دهند.
افزایش حقوق کارکنان دولت در دست 

بررسی است
»سیدمسعود میرکاظمی« رئیس سازمان برنامه 
و بودجه کشور درباره این که مصوبه افزایش حقوق 
کارکنان دولت چه زمانی به مرحله اجرا می رســد، 
توضیح داد: این موضوع همچنان در حال بررسی و 
اکنون هم جلسه ای به همین منظور در حال برگزاری 
است. رئیس سازمان برنامه و بودجه در پاسخ به ایرنا 
که دولت ســیزدهم چه برنامه ای برای تقویت نظام 
مالیاتی استانی دارد، گفت: اعتبارات مالیاتی در بودجه 
۱۴۰۱ مشخص شده و سهم استان ها هم معلوم است.

وی افــزود: کاری که ســازمان برنامه و بودجه 
انجام می دهد این است که مالیات هر استانی به همان 
اســتان اختصاص می یابد و جزو درآمد همان استان 
محســوب می شود چون در همان استان، این ثروت 

خلق شده است.
میرکاظمی خاطرنشــان کرد: برای همین اگر 
ارزش افزوده ای مشــمول آن می شود باید به همان 

استانی تعلق بگیرد که شرکت تولیدی دارد.
وزیر پیشــنهادی تعــاون اصلاً فرزند 

ذکور ندارد!
»ســیدمحمد حســینی« معــاون پارلمانــی 
رئیس جمهور با اعلام رسمی معرفی »محمدهادی 
زاهدی وفا« به عنوان وزیر پیشنهادی کار، تعاون و رفاه 
اجتماعی به مجلس اظهار داشــت: آقای زاهدی وفا 
دارای مدرک کارشناســی ارشــد و دکترای اقتصاد 
اســت و با اقتصاد اســلامی هم به خوبی آشــنایی 
دارد و ســال ها رئیس دانشکده اقتصاد بوده و برخی 
مسئولان و نمایندگان مجلس از شاگردان او بودند و 
از جهــت علمی، اخلاقی و مدیریتی هم مورد تأیید 
رئیس جمهور است. معاون پارلمانی رئیس جمهور 
با بیان این که »زاهدی وفا در شــورای های مختلف 
شستا و موضوعات مختلف حضور داشته و اشراف 
خوبی بر مسائل اقتصادی کشور دارد و می تواند هم 
در وزارتخانه و هم در مجموعه دولت شخص موثر و 

موفقی باشد«، ابراز امیدواری کرد با توجه به تعطیلات 
تابســتانی مجلس و محدودیــت فرصت رایزنی با 
کمیســیون ها، نمایندگان با رأی بالایی زاهدی وفا را 
به عنوان وزیر انتخاب کنند.  حسینی همچنین درباره 
ادعاهای مطرح شــده در خصوص دو تابعیتی بودن 
زاهدی وفا، گفت: هم در داخل و هم در خارج کشور 
مطالب کذبی منتشر کرده اند که به هیچ وجه صحت 
ندارد و با هدف تخریب یک چهره علمی و مدیریتی 
صورت گرفته است؛ در حالی که ایشان برای تحصیل 
به خارج رفته بوده و به ایران بازگشــته است. برخی 
هم شایعه کردند پسر آقای زاهدی وفا در اروپا شرکت 

دارد در حالی که ایشان اصلًا اولاد ذکور ندارد!
بازداشــت برادر همسر یکی از وزیران 

کذب است
حجت الاســلام »سید اسماعیل خطیب« وزیر 
اطلاعات در پاســخ به ســوالی مبنی بر اینکه گفته 
می شود موارد مشــابهی به مانند دستگیری یکی از 
اعضا و منتسبین به وزیر راه، انجام گرفته یا نه؟ اظهار 
داشــت: چنین چیزی وجود نداشته و این موارد هم 
صحت ندارد؛ کســانی که برخی اخبار را در این باره 
منتشــر کردند، واقعیت ها را بیان نداشتند و با آبروی 
افراد بازی می شود. وزیر اطلاعات در ادامه گفت: اما 
درباره »قاسم مکارم« اقدامات صورت گرفته است و 
اکنون در دستگاه قضایی در حال پیگیری است و به 
گفته رییس جمهور دولت مدعی مبارزه با فساد است 
و نسبت به آن کوتاهی نخواهد کرد. وزیر اطلاعات 
هم چنین در پاسخ به سوالی درباره سرانجام پرونده 
تبعه ســوئدی اظهار داشــت:منتظر نظر و گزارش 
سخنگوی قوه قضاییه باشید. وزیر اطلاعات همچنین 
خبر بازداشت برادر همسر یکی از وزیران را تکذیب 

کرد و آن را دروغ خواند.
حریم تالاب انزلی مشخص شد

»علی سلاجقه« رئیس سازمان محیط زیست در 
پاسخ به سوالی درباره اتصال آب ژرف به شهرهای 
استان سیستان و بلوچستان با وجود مخالفت محیط 
زیست با بهره برداری از این آب ها، گفت: قرار شده 
معاونت علمی ریاســت جمهوری آزمایشــات و 
مطالعاتی درباره ســه چاه ژرف انجام دهد و بعد از 
نظر کمی و کیفی تصمیم گیری می شــود که از این 
آب ها اســتفاده شود یا نه. وی با اظهار بی اطلاعی از 
بهره برداری یک چاه ژرف در سیســتان توضیح داد: 
شــاید بحث اضطرار باشد. رئیس سازمان حفاظت 
محیط زیســت در پاسخ به ســوالی درباره اقدامات 
دولــت برای احیای دریاچه ارومیه، اظهار داشــت: 
دومین جلسه ســتاد احیای دریاچه ارومیه تشکیل 
شد و صد میلیون مترمکعب آب از تصفیه خانه های 

شهرهای تبریز و ارومیه رها شده است.

ســلاجقه افزود: مشکل آب هم که حل شود، 
حتمــاً انتقــال ۶۰۰ میلیون مترمکعب آب از ســد 
کانی سیب انجام می شــود. وی تصریح کرد: جهاد 
کشــاورزی اســتان باید تکالیف خود را در زمینه 
کشــت های جایگزین و کشــت های کم آب برَ و 
رهاســازی به موقع آب انجام دهد و وزارت نیرو هم 

باید حقآبه را بر سر تالاب تحویل دهد نه در مسیر.
معــاون رئیس جمهــور با اشــاره بــه تأکید 
رئیس جمهور بر حفظ اکوسیســتم و احیای تالاب 
انزلــی تصریح کرد: یک قرارگاه جهادی تشــکیل 
شده و قرار اســت در یک بازه زمانی مشخص این 
امــر پیگیری شــود؛ از جمله این کــه حریم تالاب 
مشــخص شود که کاداستر انجام شده و نیز مباحث 
حقوقی و ادعای برخی در مورد مالکیت نیز در حال 
تعیین تکلیف است. سلاجقه اضافه کرد: همچنین 
قرار شده کار تصفیه خانه های صومعه سرا، رشت و 
انزلی هرچه سریع تر انجام شود و این تصفیه خانه ها 
راه اندازی شــوند تا هیچ گونه فاضلابی وارد انزلی 
نشــود.  به گفته وی، مدیریــت جامع حوزه آبخیز 
مشــرف به تالاب هم در حال انجام و قرار اســت 
موج شــکنی که تــالاب را با مشــکل مواجه کرده، 
حذف شود. رئیس سازمان حفاظت محیط زیست 
در پاســخ به سوال دیگر در خصوص موضوع زباله 
در استان های شمالی کشــور، اظهار داشت: پس از 
سفر رئیس جمهور به استان های شمالی، دو موضوع 
اساســی در دستور کار سازمان و حتی در دستور کار 
شــخص رئیس جمهور قرار گرفته است که یکی از 
آنها موضوع پسماند است که کارگروه ملی پسماند 
کشــور هر هفته در سازمان حفاظت محیط زیست 
با معاونین وزرای مربوطه تشکیل می شود. سلاجقه 
افزود: در موضوع سراوان نیز خوشبختانه یک برنامه 
عملیاتی بسیار عالی طراحی شده و دیروز هم موضوع 
با استاندار مطرح شد و آنجا وضعیت مناسبی دارد و 
دستور کار اصلی سازمان این است که باقی پسماند 
هم در یک بازه زمانی مشــخص با روش اجرای کار 
معین، محل تأمین اعتبار و بازه زمانی کاملًا مشخص 

شده، ساماندهی شود.
وی دربــاره این کــه آیا قرار نیســت کارخانه 
زباله سوزی در استان مازندران راه اندازی شود، گفت: 
زباله برای ما ســرمایه است؛ در حال حاضر موضوع 
کارخانه  ســاری در مرحله نهایی است و بیش از ۹۰ 
درصد پیشــرفت دارد و در بحث نوشهر هم کارش 
انجام شــده است. رئیس ســازمان حفاظت محیط 
زیســت با بیان این که زباله ارزش افزوده محسوب 
می شود، ادامه داد: بحث زباله ساماندهی شده و دیگر 
اجازه تخلیه زباله داده نمی شود و شیرابه ها هم تصفیه 

می شود.

اعضای کابینه دولت با حضور در جمع خبرنگاران در حیاط پاستور درباره اقدام دولت برای احیای ارومیه و تالاب انزلی، ایجاد سامانه 
یکپارچه سازی ارزی و ریالی، بررسی افزایش حقوق کارمندان و ادعاهای مطرح شده درباره یک وزیر و گزینه پیشنهادی دولت برای تصدی وزارت کار توضیح دادند.

 سرویس سیاسی - دبیــرکل حزب 
جمعیــت فداییان اســلام گفت: در حال 
حاضر دولت و نظام از نظر فکری اختلاف 
ندارند، امیدواریم این روند باعث شود در 
عرصــه بین المللی و منطقــه ای موفق و 
پیروز باشــیم و در داخل هم رفاه خوبی 
برای مــردم فراهم کنیم کــه در آینده نه 

چندان دور پیش می آید.
دبیرکل  محمدمهــدی عبدخدایی 
حزب جمعیت فداییان اسلام در پاسخ به 
این سوال که ارزیابی شما از نقاط قوت و 
ضعف دولت آقای رئیســی در طول یک ســال گذشته چیست، گفت: از ابتدای 
انقلاب دولت و نظام اختلاف داشته، نگاه نظام که انقلاب را انجام داده با نگاهی 
که دولت به انقلاب داشــته متفاوت بوده است، مثلا بنی صدر می گفت اطاعت 

می کند اما بعدا مشخص شد از لحاظ فکری با امام اختلاف دارد.
وی افزود: شــهید رجایی تنها دو ماه رئیس جمهور بود و بعد از او نیز بین 
ریاســت جمهوری و نخست وزیری از لحاظ فکری اختلاف وجود داشت، هر 
دو نیز معتقد به داشتن نظریه درست بودند که باید نظریه خودشان اجرا شود، اما 
شرایط جنگی بود و امام ضرورت های جنگ را دید و مسائل را تشخیص می داد 
و اجرای آنها را می پذیرفت، در حالی که رئیس دولت از نظر فکری مقداری به 
سوسیالیســت های خداپرست گرایش داشت و از همین جهت نخست وزیر با 
رئیس جمهور اختلاف داشت. عبدخدایی در ادامه گفت: بعد از آنکه دولت پس از 
رحلت امام )ره( شکل گرفت، رئیس دولت با نظام اختلاف داشت، این اختلاف 
فکری در روش ها خود را نشان می داد، چه در زمان هاشمی، خاتمی یا روحانی 
نظام با حاکمیت هماهنگ نبود، در حالی که امروز نظام با دولت وحدت دارد و 
اختــلاف فکری وجود ندارد. وی تصریح کرد: در زمانی دولت با نظام اختلاف 
پیدا کرد که تحریم به اوج خود رســید، دولت های سطله گر احساس کردند که 
تحریم نمی تواند اثرگذار باشــد. بعد از آن خزانه خالی شد، اسکناس زیاد چاپ 
شــد، تورم رخ داد و به همین دلیل حرکت دولت فعلی با مشــکل روبه رو شد و 
دولت نمی تواند جهادی و انقلابی کار کند و در این شرایط دولت باید آرام آرام 

حرکت کند تا بر مشکلات غلبه کند.
عبدخدایی افزود: بنابراین دولتی که در این وضعیت و سختی قرار دارد، از 
طرفی قصد نشان دادن قدرت دارد و از سوی دیگر می خواهد جامعه را از لحاظ 
اقتصادی پیش ببرد و در وضعیتی که مشکلات بسیار زیاد شده چگونه می خواهد 
بــه وعده های خود عمل کند. به همین دلیل در این زمان اگر دولت بتواند چرخ 
اقتصــادی را به حرکت در بیاورد و تورم را مهار کند، می توان گفت اقدام مثبتی 
انجام داده است. منتهی تنها یک سال از عمر دولت گذشته و باید ببینیم کارنامه 
دولت در وحدت بین دولت و نظام چگونه خواهد بود تا بعدا بتوانیم داوری کنیم.

عبدخدایی در پاســخ به این ســوال که ما در گذشته دولت اصولگرای نهم 
و دهم و مجلس اصولگرا را هم داشــتیم، چقدر می توان این امیدواری را داشت 
تا حاکمیت یک دست موفق شود، گفت: درست است که در ابتدای کار دولت 
احمدی نژاد احساس می شد وحدت می تواند بین دولت و نظام شکل بگیرد، اما 
عملا نتوانســت این امر را عملی کند و اختلاف وجود داشت. فاصله ای که ابتدا 
وجود داشت شاید نیم متر بود اما در پایان دوره احمدی نژاد فاصله نظام و دولت 

به چند صد متر رسید و این اختلاف بیشتر هم شده است. 
وی افزود: بنابراین نمی توان گفت آن دولت و نظام همسو بودند. امروز نکته 
مهم این اســت که دولت و نظام از نظر فکری همســو باشند، حتی مرحوم آقای 
هاشمی فردی که دوست صمیمی رهبری بود از نظر فکری با نظام اختلاف داشت 

و به دلیل اینکه خود را صاحب نظر می دانست، برخی رفتارها را انجام می داد.
عبدخدایی گفت: در زمان خاتمی نیز اختلاف فکری نظام و دولت وجود 
داشــت. خاتمی در حرف مخالفت داشــت اما در عمل رعایت می کرد. مرحوم 
آیت الله هاشمی برعکس آن بود، در جمع سکوت می کرد اما نظرات خود را در 
عمل اجرا می کرد. این مسائل بوده اما امروز امیدواریم نظام و دولت وحدت پیدا 
کرده باشند. عبدخدایی در پاسخ به این سوال که از نظر شما حاکمیت یکدست 
نتایج خوبی خواهد داشــت یا خیر، گفت: انشــالله! نتایج خوبی خواهد داشت. 
دولت باید با نظام همسو باشد، نظام برنامه دارد که چگونه باید در جریان انقلاب 
قرار بگیرد و اگر دولت با این نظام هم قدم نشــود، در مســائل اجرایی و سیاسی 

مشکل پیدا خواهد کرد.
وی تصریح کرد: دولتی که در زمان جنگ مسئولیت را به عهده گرفته بود، 
کوپن را لازم می دانســت که البته لازم بود، اگر لازم نبود امام موافقت نمی کرد. 
در همه دنیا نیز در جنگ ها این بستر ارائه کالای اساسی به قشر کم درآمد وجود 
داشته است، همانطور که در جنگ جهانی دوم نیز همین گونه بوده است. مسئول 
دولت فکر می کرد باید به سمت دولتی کردن اقتصاد پیش برویم و با این شرایط 
استثنایی که در جنگ پیش آمده ما به طرف دولتی کردن حرکت می کنیم، با این 
حال کسی که دومین مقام کشور بود مخالف این نظریه بود اما در آن زمان مطیع 
نظام بود. اگر دولت با نظام مشکل داشته باشد اما رئیس جمهور مطیع رهبری است 

و اگر نظام را قبول دارد آنچه را که رهبری می گوید قبول دارد.
عبد خدایی گفت: احســاس من این است، در حال حاضر دولت و نظام از 
نظر فکری اختلاف ندارند، امیدواریم این روند باعث شود در عرصه بین المللی 
و منطقه ای موفق و پیروز باشیم و در داخل نیز رفاه خوبی برای مردم فراهم کنیم 

که در آینده نه چندان دور پیش می آید.
دبیرکل حزب فداییان اسلام در پاسخ به این سوال که برخی از تحلیلگران 
به عملکرد کابینه انتقاد دارند ارزیابی شما از کابینه آقای رئیسی چیست، گفت: 
خیلی ها معتقدند کابینه ضعیف عمل کرده، اصولا آن افراد با تجربه ای که ظرف 
این مدت می توانند شــرایط را به ساحل آرامش برسانند، نمی توانند مثل گذشته 
عمل کنند، اما دیدیم شــرایط انقلاب فرق می کند. مثلا در انقلاب کبیر فرانســه 
بــه دلیل وضعیت آن، نیروهای انگلیســی و آلمانی تــا دروازه پاریس آمدند اما 
نتوانســتند نفوذ کنند و نیروهای متجاوز عقب کشــیدند زیرا نیروهای انقلابی 
فرانســه مقابل آنان ایســتادند. وی افزود: در انقلاب ما هم عراق فکر کرد اگر 
خرمشهر و گیلانغرب را بگیرد موفق می شود. اما در میان نیروهای انقلاب امثال 
همت تربیت شد، کسانی که دانشکده نظامی ندیدند اما پیروز شدند و دشمن را 
به عقب راندند، نیروهای انقلاب باعث شدند عراق با تمام تجهیزاتی که در اختیار 
داشت یک وجب از خاک کشور را هم نگیرد که در نهایت عراقی ها علیه ما بمب 

شیمیایی به کار بردند و امام )ره( گفتند جام زهر را می نوشم.
عبدخدایی تصریح کرد: در تمام دنیا، نیروهای انقلابی یک خاصیت دارند، 
نباید بگذاریم توان انقلابی ما به سستی برسد. اگر توان انقلابی به سستی بیانجامد 
آن موقع کار دولت سخت خواهد بود، هنوز نیروهای انقلابی ما سست نشده اند، 
مشــکلات و حوادث به کمک نیروهای انقلابی ما رفع می شــود، اگرچه برخی 
می گویند کابینه ضعیف اســت اما انقلاب نیروها را قوی کرده و بر مشــکلات 

غلبه خواهد کرد.

دبیرکل حزب جمعیت فداییان اسلام:

به دلیل تورم و خالی شدن خزانه، دولت 
تاج مثل بلاتر نمی تواند جهادی کار کند

باعث و بانی پرونده ویلموتس 

بازداشت برادر همسر وزیر 

کشتن مردم 

حوادث سال های ۹۶ 

حکم سه متهم 

تغییر حکم  

دریاچه ارومیه 

نرو نیویورک، برو سمرقند!

احمد راستینه، مسئول کمیته تربیت بدنی فراکسیون فرهنگی مجلس شورای 
اسلامی از مهدی تاج خواست با توجه به جریحه دار شدن افکار عمومی، به احترام 
مردم از ریاســت فدراسیون فوتبال استعفا دهد. نماینده شهرکرد در پاسخ به این 
سوال که با توجه تخلفات صورت گرفته، الان چه باید کرد، تصریح کرد: دو مسیر 
شــفاف و قانونی وجود دارد، در اولین مسیر، احکام قطعی پرونده های آقای تاج 
صادر شود و همان طور که بلاتر رئیس فیفا پس از چنین اتقافی کناره گیری کرد، 

وی از ریاست فدراسیون فوتبال کنار خواهد رفت.

ســجادی وزیر ورزش و جوانان درباره انتخابات فدراسیون گفت: واقعیت 
این است که وقتی ثبت نام کاندیدا ها آغاز شد خبرنگاران از من پرسیدند که فلان 
کاندیدا که عامل پرونده ویلموتس است و کار های چنین و چنان کرده است چرا 
باید در انتخابات فدراســیون فوتبال شــرکت کند؟ در صورتی که مقصر پرونده 
ویلموتس هیچ کجا رســما اعلام نشده است که چه کسی در این پرونده به طور 

قطع مقصر است.

روابط عمومی وزارت جهاد کشــاورزی به ادعای بازداشــت برادر همسر 
وزیر جهادکشاورزی به اتهام رشوه واکنش نشان داد. درپی انتشار خبری مبنی بر 
بازداشت برادر همسر سیدجواد ساداتی نژاد وزیر جهاد کشاورزی، فاطمه زارعان 
معاون رسانه ای این وزارتخانه این خبر را تکذیب کرد و آن را شایعه خواند. این 
مســئول روابط عمومی وزارت جهاد کشاورزی همچنین اعلام کرد که معاونت 
حقوقی این نهاد پیگیر ماجرا اســت. این تکذیبیه پس از آن صادر شــد که برخی 
رســانه ها با انتشار خبری مدعی شــده بودند نیرو های امنیتی برادر همسر وزیر 

جهادکشاورزی را به اتهام رشوه بازداشت کردند.

فرمانده ســپاه پاسداران انقلاب اســلامی گفت: ما هرگز برای کشتن مردم 
بی گناه برنامه ریزی نمی کنیم، در حالیکه برای دشمنان ما، کشتن مردم یک برنامه 
است و اصلا داشتن سلاح هسته ای هم در همین راستاست. وی ادامه داد: در منطق 
اسلام، کشتار جمعی بی معناست. چند سال قبل روزی من در خدمت مقام معظم 
رهبری در مورد دقت موشک هایمان صحبت می کردم و ایشان به من فرمودند برای 
دشمنان ما دقت موشک ها چندان مهم نیست، اما برای ما خیلی اهمیت دارد؛ چراکه 
اگر دقت موشک ها پایین باشد، ممکن است به جای اصابت با اهداف نظامی، بر 
روی خانه های مردم فرود بیاید و ما هرگز برای کشــتن مردم بی گناه برنامه ریزی 
نمی کنیم، در حالیکه برای دشمنان ما، کشتن مردم یک برنامه است و اصلا داشتن 

سلاح هسته ای هم در همین راستاست. 

محمد نهاوندیان گفت : »حالا دولتی که در اوج شــکوفایی اقتصادی قرار 
داشت باید فکر می کرد از فردا چطور کالا های اساسی به کشور وارد شود؟ یعنی 
تغییر کامل شرایط« این جمله توصیف نهاوندیان از نقطه آغاز رخداد هایی است 
که با اعمال تحریم های ترامپ، گریبان مردم ایران و دولت روحانی را گرفت. او 
البته درباره روند صعودی قیمت ارز در بازار، مشکل در تامین برخی کالا ها و ایجاد 
موج جدیدی از اعتراضات علیه دولت و در مجموع تمامی حوادثی که سال ۹۷ را 
دربرمی گیرند چنین می گوید: »ای کاش زمانی قید محرمانگی از اتفاقات و حوادث 
این سال ها برداشته شود تا بتوانیم به جزئیاتی اشاره کنیم. آن وقت مردم در جریان 

قرار می گیرند و می دانند چه بر سر این کشور آوردند.«

ســه متهم حوادث آبان ۹۸ که ابتدا به اعدام محکوم شــده بودند، با رای 
شعبه هم عرض به پنج سال حبس محکوم شدند. بابک پاک نیا وکیل مدافع 
امیرحسین مرادی با اعلام این خبر در توییتر نوشت:حکم پرونده امیرحسین 
مرادی، ســعید تمجیدی و محمد رجبی از ســوی شــعبه هم عرض )شعبه 
۲۳دادگاه انقلاب( صادر و به وکلا ابلاغ شــد؛ پنج ســال حبس تعزیری؛ که 
البته قابل تجدیدنظرخواهی است. با توجه به میزان حبسی که تا کنون تحمل 
کرده اند عملا مشــمول آزادی مشروط خواهند شد.« بر اساس این گزارش، 
امیرحسین مرادی، سعید تمجیدی و محمد رجبی سه بازداشتی حوادث آبان 
ســال ۹۸ از سوی شــعبه ۱۵ دادگاه انقلاب به اعدام محکوم شده بودند. اما 
دیوان عالی کشــور شنبه ۱۵ آذر ۱۳۹۹ اعلام کرده بود که »اعاده دادرسی سه 
محکوم اعدامی حوادث آبان ماه در دیوان عالی کشور پذیرفته شد و پرونده 

مجددا در شعبه دیگری )هم عرض( رسیدگی می شود.«

سه متهم حوادث آبان ۹۸ که ابتدا به اعدام محکوم شده بودند، با رای 
شعبه هم عرض به پنج سال حبس محکوم شدند. بابک پاک نیا وکیل مدافع 
امیرحسین مرادی با اعلام این خبر در توییتر نوشت:حکم پرونده امیرحسین 
مرادی، ســعید تمجیدی و محمد رجبی از ســوی شعبه هم عرض )شعبه 
۲۳دادگاه انقلاب( صادر و به وکلا ابلاغ شــد؛ پنج سال حبس تعزیری؛ که 
البته قابل تجدیدنظرخواهی است. با توجه به میزان حبسی که تا کنون تحمل 
کرده اند عملا مشمول آزادی مشروط خواهند شد.« بر اساس این گزارش، 
امیرحسین مرادی، ســعید تمجیدی و محمد رجبی سه بازداشتی حوادث 
آبان سال ۹۸ از سوی شعبه ۱۵ دادگاه انقلاب به اعدام محکوم شده بودند. 
اما دیوان عالی کشور شنبه ۱۵ آذر ۱۳۹۹ اعلام کرده بود که »اعاده دادرسی 
ســه محکوم اعدامی حوادث آبان ماه در دیوان عالی کشــور پذیرفته شد و 

پرونده مجددا در شعبه دیگری )هم عرض( رسیدگی می شود.«

مدیــر کل دفتر حفاظت و احیــای تالاب ها:دریاچه ارومیه به صورت 
کامل خشــک نشــده است. تقریبا دو قسمت شــمالی و جنوبی دریاچه از 
هم جدا شــده اســت. حدودا ۱۰۰۰ کیلومتر مربــع از دریاچه باقی مانده 
 اســت. در صورت عدم تامین حق آبه قطع به یقین دریاچه کاملا خشــک 

می شود.

روزنامه جوان نوشــت:گویا سید ابراهیم رئیسی قرار است در نشست 
مجمع عمومی سازمان ملل نیز که اندکی بعد از اجلاس شانگ های در زمان 
مرسوم خود خواهد بود، شرکت کند، اما استدلال آوری محکمی وجود دارد 
که غیبت رئیسی در نیویورک، مواهب مادی و معنوی بیشتری برای ایران دارد 
تا حضور در آنجا و یک سخنرانی و یک مثلًا »عدم ملاقات« با بایدن و رفقای 
اروپایی اش. هرچند کم نیســتند کســانی که با فکری سنتی و البته سطحی، 
»موقعیت نیویورک« و حضور در مجمع عمومی را برای رساندن صدای ایران 
به جهان بی بدیل و ممتاز می دانند. این فکر سنتی همیشه با فشار روانی تیمی 
که معمولاً در ادوار گذشــته، بارسفربســتن به ینگه دنیا را خوش می داشتند، 
همراه بوده و اینان دیگر به تنها چیزی که فکر نمی کردند، فایده منافع ملی بود 
و معمولاً در همان شــیپور »موقعیت ممتاز نیویورک« می دمیدند. با این حال 
دلایل زیادی وجود دارد که »کم محلی« رئیســی به نیویورک و غیبت او در 
آنجا و مانور رسانه ای و تبلیغاتی کامل در سمرقند و اجلاس شانگهای، با همه 
شــاخص هایی که این دولت از آغاز تاکنون دنبال کرده است، و با همه آنچه 

پیش رو داریم، سازگارتر و فایده مندتر است.

اخبار ویژه ...

 

سرویس سیاســی- رئیــس کمیسیون امور 
داخلی کشــور و شوراها در مجلس گفت: با توجه 
به اینکه اســفند سال آینده انتخابات مجلس برگزار 
خواهد شــد، تلاش می کنیم هر چه زودتر بررسی 

این طرح در مجلس به اتمام برسد.
درباره آخرین وضعیت اصلاح قانون انتخابات، 
اظهار داشــت: در حال حاضر طرح اصلاح قانون 
انتخابات مجلس شــورای اســلامی در دستورکار 

کمیسیون امور داخلی کشور و شوراهاست.
رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها 
در مجلس شــورای اســلامی بیان کرد: بحث های 
تخصصــی و کارشناســی درباره اصــلاح قانون 
انتخابات مجلس شورای اسلامی با حضور مسئولان 
دستگاه های اجرایی و نظارتی در کمیسیون شوراها 

در حال انجام است.

نماینده مردم یزد در مجلس شــورای اسلامی 
تصریح کرد: با توجه به شرایط زمانی و از آنجایی که 
اسفند سال آینده انتخابات مجلس شورای اسلامی 
را داریم، تلاش می کنیم هر چه زودتر بررسی طرح 
اصلاح قانون انتخابات مجلس در کمیســیون امور 
داخلی کشور و شوراها به اتمام برسد و این طرح در 

دستورکار صحن مجلس قرار گیرد.
جــوکار ادامه داد: تا این لحظــه چند ماده از 
طرح اصلاح قانون انتخابات مجلس در کمیسیون 
شوراها بررسی و تصویب شده و بررسی چند ماده 
از این طرح باقی مانده اســت. تلاش ما این اســت 

که انتخابات سال آینده با قانون جدید برگزار شود.
وی با اشاره به اینکه اصلاح حوزه های انتخابیه 
هم بحثی جداست که در دستورکار داریم، گفت: بر 
اســاس اصل ۶۴ قانون اساسی، پس از هر ده سال با 

در نظر گرفتن عوامل انســانی، سیاسی، جغرافیایی 
و نظایــر آن هــا باید حداکثر ۲۰ نماینــده به تعداد 
نمایندگان اضافه شــود که دو دوره است این اتفاق 
نیفتــاده و باید ۴۰ نماینده به تعداد نمایندگان فعلی 

مجلس شورای اسلامی اضافه شود.
رئیــس کمیســیون امــور داخلی کشــور و 
شوراها در مجلس شــورای اسلامی اظهار داشت: 
ایــن موضوع در کارگروه های تخصصی بررســی 
شده اســت و سپس باید در کمیسیون امور داخلی 
کشــور و شــوراها مورد بحث و بررسی قرار گیرد 
و پس از تصویب در کمیســیون، آماده بررســی در 
صحــن علنی مجلــس می شــود. در صورتی که 
این موضــوع در صحن مجلــس رأی بیاورد، ۴۰ 
 نماینــده به تعداد نماینــدگان فعلی مجلس اضافه 

می شود.

جوکار رئیس کمیسیون امور داخلی کشور و شوراها:

تلاش می کنیم انتخابات ۱۴۰۲ با قانون جدید برگزار شود

جهــاد کشــاورزی اســتان باید تکالیف خــود را در زمینه کشــت های 
جایگزین و کشــت های کم آب بَر و رهاســازی به موقــع آب انجام دهد و 
وزارت نیــرو هم باید حقآبه را بر ســر تالاب تحویل دهد نه در مســیر.
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